

Ballot Information

Ballot Registration (16 October 2018 10:00am – 28 October 2018 9:00pm):

- Ballot registration is free and open to everyone aged 11 or above.
- Registration can be completed online at the West Kowloon website (www.westkowloon.hk) or by submitting a completed registration form in person at the Xiqu Centre ticket office (88 Austin Road West, Tsim Sha Tsui, Kowloon).
- To register, you will be required to provide the following: the first 4 digits and/or letters of your valid photo ID (Hong Kong ID card, passport or student ID card only); your full name; as well as a telephone number and/or an email address. Each registered applicant will be provided with a reference number, which will be used for the ballot result announcement. Only one registration per person is allowed.
- After the registration period has closed, ballot entries will be randomly selected to identify successful applicants. Each successful applicant will receive a one-time passcode that allows them to purchase up to **four** tickets. (Please refer to the “Ballot Result Announcement” section below.)
- All registrations made during the registration period have an equal chance of being selected. No fee will be charged during the registration period, nor will the system capture any payment information.

Ballot Result Announcement (5 November 2018):

- Successful applicants will be contacted by email and/or phone as appropriate, on or before 5 November 2018. The ballot results quoting the successful applicant’s name and registration reference number will also be announced on the West Kowloon website by 5 November 2018.
- **Successful applicants who fail to purchase ticket(s) during the stipulated period will be regarded as having voluntarily forfeited the right to ticket purchase without further notice.**
- Successful applicants will be issued with a one-time passcode for ticket purchase. A maximum of **four** tickets can be purchased online, by phone or in person at the Xiqu Centre ticket office using the one-time passcode in **one** transaction.
- Unsuccessful applicants will be automatically added to the waiting list according to the ballot sequence. If tickets remain after the stipulated purchasing period (18 November 2018) these will be allocated to the waiting list. Waiting list applicants will be contacted and can book tickets at the Xiqu Centre ticketing office or by phone only. Choice of ticket price, number, location and date is subject to availability.

Ticket Purchasing Period (10 November 2018 10:00am – 18 November 2018 9:00pm):

- The one-time passcode is valid for purchases in person at the Xiqu Centre ticket office, online or by phone. All purchases must be completed between 10:00am on 10 November 2018 and 9:00pm on 18 November 2018.
- **Successful applicants who fail to purchase their ticket(s) during the stipulated period will be regarded as having voluntarily forfeited the right of ticket purchase without further notice.**
- Successful applicants will be required to provide their name, the passcode and their photo ID when purchasing tickets in person at the Xiqu Centre ticket office. If a third party is appointed to buy tickets on an applicant’s behalf, that person will be required to provide an authorisation letter and a copy of the photo ID from the applicant, together with the passcode.

- The passcode allows you to purchase up to **four** tickets in **one** transaction. Choice of ticket price, location and date is subject to availability. **After the transaction is completed, regardless of whether the quota of four tickets has been fully utilized or not, the one-time passcode cannot be used again. The unused quota will be regarded as forfeited voluntarily.**
- All tickets booked online or by phone must be collected from the Xiqu Centre ticket office in person by the successful applicant/payment cardholder at least one hour before the performance start time.
- Successful applicants will be required to provide their name, the registration reference number, booking reference number, credit card used for the booking, and their photo ID for verification when collecting the tickets.
- If the successful applicant/payment cardholder are not the same person, an authorisation letter is required from the successful applicant for ticket collection.
- If a third party is appointed to collect tickets on an applicant's behalf, that person will be required to show an authorisation letter from both the applicant and the payment cardholder.
- Any tickets remaining unsold or released for sale after the ballot process is completed, will be made available for public sale at a later date.

Terms and Conditions

1. The ballot will be held from 16 October 2018. The ballot registration period is from 10:00am on 16 October 2018 to 9:00pm on 28 October 2018.
2. To be eligible to participate in the ballot, applicants must be natural persons. They are required to register the following personal information for the ticket ballot:
 - Photo ID information; first 4 letters/digits of one of the following: HK ID Card, travel documents or student ID card
 - Full name, as appears on the ID card.
 - A telephone number and/or e-mail address.
3. Only one registration is permitted per person.
4. All applicants who completed the registration will receive a unique "Registration Reference Number" .
5. The draw process shall randomly select a list of successful applicants. The successful applicants will be notified of a one-time passcode to purchase no more than 4 tickets in 1 transaction from 10:00am on 10 November to 9:00pm on 18 November 2018.
6. All applicants must read, understand and agree to the ballot Terms and Conditions before submitting their registration application. For details of WKCDA's data protection and privacy policy, applicants are advised to refer to www.westkowloon.hk .
7. The registration reference numbers of successful applicants will be published online.
8. Applicants must check that all personal information provided is correct. They may be disqualified from the ballot if misleading or false information is provided.
9. Successful applicants will be disqualified and their ticket purchase voided if they are found to have committed any illegal behaviour, such as misappropriation of personal data or using a forged identity document. WKCDA reserves the right to take legal action if deemed necessary.
10. WKCDA will not be responsible for any loss to any person by reason of late registration, incorrect input of information, ticket payment made by payment cards of others, or problems caused by computer error or data transmission.
11. Tickets are subject to the same Terms and Conditions governing all ticket purchases from WKCDA. Full Terms and Conditions are available to view online at the WKCDA website www.westkowloon.hk .

12. WKCDA reserves the right to discontinue and/or vary these Terms and Conditions at any time without prior notice.
13. Should there be any dispute, WKCDA reserves the right to make the final decision.
14. Should there be any discrepancy between the English and the Chinese versions of the Terms and Conditions, the English version shall apply and prevail.

If you require assistance, please contact Xiqu Centre ticketing team on (852) 2200 0022 or by email ticketinfo@wkcd.a.hk . Office hours are Monday to Sunday, 10:00am to 9:00pm.

抽籤詳情

抽籤登記日期 (2018 年 10 月 16 日上午 10:00 – 2018 年 10 月 28 日晚上 9:00) :

- 年滿 11 歲人士即可參加免費抽籤登記。
- 請於指定登記日期親身前往戲曲中心票務處 (九龍尖沙咀柯士甸道西 88 號) 進行登記或遞交已填妥的登記表格 ; 或透過西九文化區戲曲中心的登記網站 www.westkowloon.hk 進行登記。
- 登記時必須提供附有照片之有效身份證明文件首四個數字及 / 或字母 (只接受香港身份證、旅遊證件或學生證)、姓名、電話號碼及 / 或電郵地址。完成登記後, 閣下將會收到登記參考編號, 以供稍後抽籤結果公布之用。每人只限登記一次。
- 截止登記後, 我們將於登記人士中隨機抽選出中籤人士。每位中籤人士可憑一次性的購票密碼選購最多**四張**門票。(請查閱以下「抽籤結果公布」的部份。)
- 所有於指定登記期間的登記均獲相同的中籤機會, 故無需搶先登記。登記費用全免, 亦無須登記任何付款資料。

抽籤結果公布 (2018 年 11 月 5 日) :

- 中籤人士將於 2018 年 11 月 5 日或之前收到電話及 / 或電郵通知, 抽籤結果亦將於 2018 年 11 月 5 日在西九文化區網站上公布, 並以登記人姓名及登記參考編號顯示。
- 中籤人士將獲發一次性的購票密碼以供稍後在戲曲中心票務處、網站或透過電話於同一次交易中訂購最多**四張**門票。
- 所有未能成功中籤人士將會自動加入候補名單。若在中籤人士指定購票期後尚餘門票名額 (即 2018 年 11 月 18 日後), 門票名額將會根據抽籤結果順序分配予尚未中籤的候補人士。候補人士在接獲通知後, 須親身前往戲曲中心票務處購買門票, 或以電話認購, 恕不接受網上購票。可選擇的票價數目、座位及日期視乎供應情況而定。

門票訂購日期 (2018 年 11 月 10 日上午 10:00 – 2018 年 11 月 18 日晚上 9:00) :

- 中籤人士必須於 2018 年 11 月 10 日上午 10:00 至 2018 年 11 月 18 日晚上 9:00 期間內使用購票密碼, 並於戲曲中心票務處、網站或電話訂購門票。
- 如未能於指定期間內購票者將被視為放棄購票資格, 而不作另行通知。
- 如親身到戲曲中心票務處購票, 中籤人必須出示姓名、登記時所用的身分證明文件及購票密碼訂購門票。若須由中籤人以外人士訂購門票, 請帶同中籤人的姓名、授權書、登記時所用的身分證明文件副本及購票密碼方可訂購門票。
- 每個購票密碼只可使用一次, 並只限於同一次交易中訂購最多**四張**門票, 可選擇的票價、座位及日期視乎供應情況而定。**完成交易後, 無論是否已用盡四張門票的配額, 該購票密碼將不能再次使用。而未使用之配額將視為自願放棄。**
- 所有門票不論是透過網站或電話認購, 請最少於節目演出一小時前, 由登記人或付款人親身到戲曲中心票務處領取。

- 領取門票時必須出示姓名、登記參考編號、訂購參考編號、用以購票的信用卡，及登記時所用的身分證明文件以確認身份。
- 如中籤人和付款人並非同一個人，而付款人將負責取票，則必須帶同中籤人的授權書及所需文件，方可領取門票。
- 若須由中籤人及付款人以外人士代領門票，代領人必須帶同由中籤人及付款人共同簽署的授權書及所需文件，方可領取門票。
- 是次抽籤活動中所剩餘的門票將稍後安排公開發售。

條款及細則

1. 是次抽籤活動將於 2018 年 10 月 16 日開始，登記抽籤時段則為 2018 年 10 月 16 日早上 10 時至 2018 年 10 月 28 日晚上 9 時。
2. 登記抽籤者必須為自然人，方有資格參加抽籤。以下為登記抽籤時，登記人所需提供的資料：
 - 附有登記人照片之有效身份證明文件資料；香港身份證、旅遊證件或學生證號碼之首四位字母及/或號碼；
 - 登記人的全名（必須與登記時使用之身份證明文件上的名字相同）；
 - 登記人之電郵地址及/或聯絡電話。
3. 每人只能登記一次。
4. 所有成功登記的人士將收到一個專屬的「登記參考編號」。
5. 活動將以隨機形式抽出中籤人士，每位中籤人士將收到中籤通知及用作購票的一次性密碼，可於指定期間（2018 年 11 月 10 日上午 10 時至 2018 年 11 月 18 日晚上 9 時）在同一交易中購買不多於 4 張門票。
6. 參與登記人在遞交登記前必須閱讀抽籤購票條款、了解及同意登記抽籤流程及中籤購票安排。關於詳細的個人資料蒐集及私隱政策可參閱西九文化區管理局網站 www.westkowloon.hk。
7. 所有成功中籤的「登記參考編號」將於網頁上公佈。
8. 登記人必須自行核對及確定所提交的資料正確無誤；若提供錯誤或虛假資料，其抽籤資格有機會被取消。
9. 若西九文化區管理局發現或懷疑涉及違法行為，包括盜用個人資料或偽造身份證明文件，中籤人將會被取消訂購資格，西九文化區管理局將有權採取法律行動。
10. 西九文化區管理局不會為因逾期未能登記、錯誤填寫資料、任何因電腦錯誤或資訊傳送錯誤所引起的損失而負責。
11. 經抽籤後所發售的門票均按西九文化區管理局的購票條款及細則發售，詳細文本可在西九文化區管理局網站 www.westkowloon.hk 查閱。
12. 西九文化區管理局保留更改以上條款及細則的權利，而不作另行通知。
13. 如有任何爭議，西九文化區管理局將保留最終決定權。
14. 如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。

有關抽籤詳情，如需任何協助，歡迎致電（852）2200 0022 或電郵 ticketinfo@wkcda.hk 向票務處人員查詢。辦公時間為星期一至日，早上 10:00 至晚上 9:00。

The Reincarnation of Red Plum 再世紅梅記

21.01.2019 - 30.01.2019 (Except 24.01.2019 休演)

westKowloon

西九文化區

Ballot Registration Form 抽籤登記表格

For Office Use

Please complete and return to Xiqu Centre Ticket Office in person.

Handled By: _____

請填妥並親身交回戲曲中心票務處。

Received Date: _____

Salutation 稱謂	Last Name 姓氏*	Given Name 名字*

*Your full name, as it appears on Valid Photo ID (HKID Card / Travel Documents eg. Passport / Student ID Card).

*請填寫附有相片之有效身份證明文件(香港身份證 / 旅行證件 例如：護照 / 學生證)上顯示的全名。

First Four Digits/Letters of Valid Photo ID (HKID Card / Travel Documents / Student ID Card) 附有照片之有效身份證明文件上的首四個數字/字母 (香港身份證 / 旅行證件 例如：護照 / 學生證)

Email Address 電郵地址	Telephone Number 電話號碼

Please leave your email address and/or phone number for us to contact you with the Registration Reference Number and the ballot result (If you are a successful applicant).

請填寫您的電郵地址和 / 或聯絡電話以便我們通知您登記參考號碼及抽籤結果 (如果你是中籤人)。

If you are a successful applicant, via which of the below channels are you more likely to purchase your ticket? 如果你是中籤人，你傾向會使用以下哪個渠道購買門票？	
<input type="checkbox"/> Website 透過網站購票	<input type="checkbox"/> In Person 親身購票

This information is for internal use only, you may change your method of purchase.

此為意向調查，僅供內部參考，日後亦可以更改購票方法。

<input type="checkbox"/>	I have read and understood the Ballot Information. 本人已閱讀及明白抽籤資訊。
<input type="checkbox"/>	I accept the Terms & Conditions and acknowledge that I have read the Personal Information Collection Statement (PICS). 本人接受條款及細則，並已閱讀個人資料收集聲明。
<input type="checkbox"/>	I would like to receive latest news about events at West Kowloon Cultural District by email. 我希望以電郵方式收取西九文化區的最新活動資訊。

Signature of the Applicant 申請人簽署

Date 日期: _____

The Reincarnation of Red Plum 再世紅梅記 21.01.2019 - 30.01.2019 (Except 24.01.2019 休演)

WKEDA Ticket Office acknowledge receipt of your registration. We will contact you with your registration reference number within one working day.

西九文化區票務處已收到你遞交的抽籤登記表格。我們會於 1 個工作天內通知你的登記參考號碼。

Ballot Registration Form Received Date: 抽籤登記表格收妥日期：	
Please mark down the Registration Reference No.: 請記下登記參考號碼：	